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Сарајево  22.09.2009. године  

 

 

ЗАПИСНИК 

са 2. сједнице Независног одбора 

 

Сједница је одржана 22. 9. 2009. године са почетком у 10 часова. 

Сједници су присуствовали чланови Независног одбора: Жико Крунић, Мато 

Јозић, Виктор Дадић, Љубомир Куравица, Енес Обралија, Драган Савић, Станко Нуић 

и Зијад Кадић. 

Бакир Даутбашић је оправдао одсуство. 

 Поред чланова Одбора сједници су присуствовали: Катарина Де Ланге из ОХР, 

Аида Салчиновић –Федерална телевизија и Зоран Бркић из Сектора за односе са 

јавношћу ПСБиХ. 

 Сједници су присуствовали Алма Салкић-Мијић, која је обављала послове 

секретара Независног одбора и Жељко Грубешић, савјетник у Независном одбору. 

  

Сједницу је отворио предсједник Жико Крунић, који је и сазвао сједницу. 

Предложио је паузу како би се чланови Независног одбора упознали са текстом 

Нацрта пословника о раду Независног одбора, који је достављен члановима 

непосредно пред почетак сједнице. 

Члан Одбора Зијад Кадић истакао је да сматра да за разматрање овако важног акта 

за рад Независног одбора треба више времена него што је пауза од сат времена. Сви 

остали чланови одбора су такођер заузели став да је ово важан акт за рад Одбора и да 

не треба на брзину усвајати, али исто тако су се сложили да данас треба искористити 

вријеме и урадити колико се може. За почетак рада Независног одбора неопходно је 

прије свега усвојити пословник.  

Након кратке дискусије , предсједник је дао паузу до 11 сати и 30 минута  

Након паузе предсједник је предложио усвајање дневног реда за данашњу сједницу. 

За сједницу је усвојен предложени:  

 

Д Н Е В Н И   Р Е Д :    

1. Усвајање Записника са 1. сједнице Независног одбора, 

2. Разматрање Нацрта Пословника о раду Независног одбора, 

3. Текућа питања 



 

 упућивање захтјева Секретаријату Парламентарне скупштине БиХ за 

обезбјеђење адекватних услова за рад Независног одбора. 

 

Ад.1. Усвајање Записника са 1. сједнице Независног одбора 

 

Обзиром да нико од чланова Независног одбора није имао примједби на Записник са 1. 

сједнице Независног одбора, он је једногласно усвојен. 

 

Ад.2. Разматрање Нацрта Пословника о раду Независног одбора 

 

У уводу о овој тачки дневног реда, предсједник је у својству предлагача Пословника о 

раду Независног одбора укратко изложио његов садржај, и нагласио оне дијелове које 

сматра најважнијим.  

Након тога отворио је расправу о овој тачки дневног реда. 

У расправи су учествовали сви присутни чланови. Сви су се сложили да је овај 

предложени текст добра основа и да суштински не треба пуно ствари мијењати.  

Сви чланови Независног одбора су у дискусији истакли сваки своје примједбе и 

сложили се да до наредне сједнице секретар Одбора направи текст пословника са свим 

усаглашеним примједбама, како би се на наредној сједници могао усвојити. 

Након тога предсједник је закључио ову тачку дневног реда.  

 

Текућа питања 

 упућивање захтјева Секретаријату Парламентарне скупштине БиХ за 

обезбјеђење адекватних услова за рад Независног одбора 

 

У расправи о овој тачци дневног реда једногласно је усвојен закључак: 

 

I Да се упути допис секретару Заједничке службе Парламентарне скупштине БиХ са 

захтјевом да се за рад Независног одбора осигура адекватна просторија у згради 

Парламентарне скупштине, са потребним канцеларијским намјештајем и другом 

опремом.  

 

II Да се упути допис Служби за заједничке послове Институција БиХ са захтјевом да се 

за чланове Независног одбора када присуствују сједницама Независног одбора 

oбезбиједи могућност паркирања возила испред зграде Институција БиХ. 

 

Како није било других питања, предсједник је у 14 часова и 30 минута закључио 

сједницу.           

 

 

 

      Секретар                                                                                     Предсједник                                   

Независног одбора               Независног одбора 

Алма Салкић- Мијић                              Жико Крунић 

 


